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• Odgovor na članek g. Gerlice
»Pobuda za razvoj Dolslcega« in

pregled dejavnosti našega TD

Z velikim veseljem prebiram vse
vaše članke in vedno želim tudi sam
kaj napisati, kerpa to delo z veseljem
opravlja naš krajan g. Marjan La-
utar, to prepuščam njemu, saj vedno
poroča temeljito in dosledno, vem pa,
da tokrat samo o sebi ne bo pisal in
izkoriščam to priliko in vas prosim,
da mu namenite teh nekaj vrstic.

Te dni g. Lautar razstavlja v Gale-
riji 19 svoja platna, akvarete, rezbarije
in celopesmi. Predstavil se je celostno,
na prilotnostnem programu ob otvori-
tvi razstave pa smo zvedeli, da seje vsa
ra leta razdajal za naš kraj po vseh
društvih in bil prisoten povsod, kjer se
je kaj delalo. Vprogramu je med dru-
gimi sodeloval basist g. Ladko Koro-
šec, tudi dolgoleten član našega TD.
Večer je bil resnično lep, saj, je g.
Lautar s svojo razstavo spravil po-
konci vso vas, pa tudi g. Joietu Hu-
dečku je bila všeč. Da je razstava tako
lepo uspela, pa gre zahvala tudi Števil-
nim sponzorjem.

Sam pa bi se rad lotil druge teme,
katera mi ie dolgo lefi na srcu. Naša
Kračeva domačija, ki jo obnavljamo
Že 12 let, je s svojo dejavnostjo in

z Galerijo 19 vse bolj izpostavljena
medijem, še posebno novinarjem v ča-
sopisnih hišah. Prav ti nam v svoji
vnemi dostikrat bolj škodijo kot kori-
stijo! Rad bi jim sporočil, naj bodo
v bodoče bolj pazljivi in dosledni pri
pisanju določenih mer, litrov, imena
kraja, naših zmogljivosti, itd. Namreč,
ni še bilo članka brez take ali podobne
napake, potem pa se moramo mi na
domačiji in v TD Dolsko zagovarjati
zaradi njihove nedoslednosti. Že pred
dvema letoma smo lahko brali v Delu
koliko pri nas skuhamo žganja (nave-
dena je bila količina za Fructal) in
sedaj, ko je davkarija vse bolj po-
zorna, ji tudi to zelo prav pride, oz.
tega še ni pozabila.

frav tako je prišlo do napak v Slo-
vencu, pa tudi Naša skupnost ni iz-
jema, saj je prav v zadnji številki g.
Gerlica napisal, da ima Dolsko
100-200 leiišč za turiste (da, prav ste
prebrali), v resnici pa se o tem še
pogovarjamo in iščemo ugodne kre-
dite celo pri republiških organih, da bi
jih letos spravili skupaj vsaj 60. Tre-
nutno imamo samo pri sebi 3 sobe
z osmimi leiišči.

Rad bi se dotaknil še članka v vašem
časopisu z naslovom »Pobuda za raz-
voj Dolskega«, v katerem avtor g.
Gerlica piše, da je g. Franc Drobei
predstavil svojo študijo o celostni po-
dobi Dolskega z vsemi hribovskimi
vasmi in njihovimi moinostmi za trže-
nje turizma. G. Drobež je kljub letom
še vedno poln energije in kot dolgole-
ten podpredsednik Ljubljanske turi-
stične zveze izkušen turističen delavec.
Ta študija mi je osebno zelo všeč, je

izredno zanimiva in realna. Težavo
vidim edino v nas Ijudeh, ki prebi-
vamo na tem področju, ker potrebu-
jemo vse preveč časa. da se preusme-
rimo. Sam sem z drulino potreboval
10 let, da smo dosegti to, kar imamo.
V TD Dolsko bomo naredili vse, da
bo st\>ar zalivela, ker vemo, da mora
biti kraj urejen in turistično zanimiv
tako za nas kot za tujce. Tako upam,
da bomo do jeseni, ko pridejo Ba-
varci, že imeli kaj pokazati. Prav te
dni bomo izvedli anketo iz katere bo
razvidno, kaj lahko nudi posameznik.

• Naj na koncu omenim še program
do konca meseca maja:

Še v tem mesecu sta predvideni dve
razstavi v Galeriji 19, razstava prek-
murskih jedi in 21. marca ob 15. uri
bo proslava v Zagorici. rojstnem
kraju barona Jurija Vege.

V aprilu se nam bodo predstavili
samorastniki iz Domžal, 23. aprila
bomo sodelovali na sejmu Alpe Adria
na GR. Predviden je tudi kmečki dan
s povorko po vasi.

Že sedaj pa vas vabim na lepo vrt-
narsko razstavo. ki bo odprta od
17.-21. aprila. 18. aprila bo srečanje
z vrtnarji Slovenije. Med sodelujočimi
bosta tudi cvetličarni Eli iz Most in
Vacik iz Črnuč, ki sta prav te dni na
Ljubljanski turistični zvezi dobili vi-
soki priznanji.

Za 1. maj nas pride zbudit Vevški
pihalni orkester in ljubljanske mažo-
retke, na predvečer pa bodo zagoreli
kresovi na Klopcah.

Uredimo kraj, da bo prijeten za nas
in za naše goste!

Tone Čič


